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NedÄ›le, 10 srpen 2014

Dobrý den, mám takovou o&scaron;emetnou intimní otázku: snad mi poradíte...  Je  mi 29 a  pÅ™íteli 36. Jsme spolu pÅ™es 2
roky. PÅ™ed rokem a nÄ›co se se mnou  roze&scaron;el, ale po mÄ›síci jsme se k sobÄ› znovu vrátili. Ale teÄ• se nÄ›co  dÄ›je...
Poslední dobou totiÅ¾ ná&scaron; sexuální Å¾ivot nestojí vÅ¯bec za nic.  Pokud tedy vÅ¯bec nÄ›jaký je... A tak se tÅ™eba i dva
mÄ›síce nemilujeme. A  ne Å¾e bych já nechtÄ›la. 

 

 

 

 

      Ale pÅ™itom vím, Å¾e pÅ™ítel kaÅ¾dý den masturbuje, nÄ›kdy taky ne, podle únavy, dÄ›lá dost nároÄ•nou  práci. V&scaron;echno
ostatní nám ale klape, aspoÅˆ si myslím, jsem s ním aÅ¾ na tenhle  problém docela &scaron;Å¥astná. Pro mÄ› je ale milování
hodnÄ› dÅ¯leÅ¾ité a dost to Å™e&scaron;ím.   PÅ™ijde mi, Å¾e dává pÅ™ednost tomu pÅ™ede mnou. Já ho nechci  opustit, miluji ho,
ale nevím, jestli se dá takový problém Å™e&scaron;it... On  Å™íká, Å¾e mi nechce ubliÅ¾ovat, ale Å¾e taky nechápe, proÄ• na
milování se mnou  nemá chuÅ¥, Å¾e to ale nedÄ›lá schválnÄ›. A já mám pak pocit, Å¾e vlastnÄ› si jen o to vÅ¾dy zaÅ¾ebrám...
      Já  mu to vÄ›Å™ím, v tÄ›chto vÄ›cech bývá upÅ™ímný. Diskutujeme o tom spolu dost  Ä•asto, nebrání se tomu, ale neví, co zmÄ›nit...
Je moÅ¾né, Å¾e ho po dvou  letech uÅ¾ nepÅ™itahuji?On tvrdí, Å¾e je normální, Å¾e to uÅ¾ prostÄ› není  takové jako na zaÄ•átku... Ale
uÅ¾ po dvou letech? Pochopila bych to, ale  proÄ• masturbuje???  Jsem  z toho opravdu ne&scaron;Å¥astná. Tento týden
jsme byli na dovolené, byli jsme spolu od minulého pátku poÅ™ád a dnes  ráno jsem ode&scaron;la na dvÄ› hodiny pryÄ•
a kdyÅ¾ jsem pÅ™i&scaron;la, zjistila jsem,  Å¾e uÅ¾ to zase udÄ›lal. Prosím, poraÄ•, jak zvý&scaron;it jeho sexuální apetit vÅ¯Ä•i mnÄ›.
 Pokud je to vÅ¯bec moÅ¾né... Nechci pÅ™ed tím utéct a vyÅ™e&scaron;it to rozchodem!    DÄ›kuji, ANNA   
O D P O V Äš ÄŽ :    Milá Andulko,       nechci ti nijak ublíÅ¾it, ale mám ten dojem, Å¾e pravda je  v tom, Å¾e svého pÅ™ítele prostÄ› uÅ¾
nepÅ™itahuje&scaron;, a dokonce Å¾e ani s tebou  není &bdquo;schopen fungovat&ldquo;. Nejspí&scaron; jsi pro nÄ›j jen velice
milá  kamarádka... A tím, Å¾e se o tom budete stále bavit, se to fakt nespraví.        RozhodnÄ›  ve va&scaron;em vztahu jsi
nejspí&scaron; ty ta submisivní... Víc dává&scaron;... A jemu  situace zatím vyhovuje tak jak je. Svoje potÅ™eby si
vyÅ™e&scaron;í a v&scaron;echno  ostatní zázemí mu poskytuje&scaron; ty.        KaÅ¾dopádnÄ›  jedno je jisté &ndash; rozhodnÄ›
bys se nad tím mÄ›la zamyslet a dát si nÄ›jaký termín, do kdy se TY ROZHODNE&Scaron;,  co a jak dál. Nemyslím si, Å¾e
bys mÄ›la &scaron;anci se mu v tomhle pÅ™izpÅ¯sobit  a tolerovat jeho jednání. Milování je fajn vÄ›c, patÅ™í ke spokojenému 
Å¾ivotu a ve tvém mládí by byla &scaron;koda se toho vzdávat. TakÅ¾e - pokud to  nepÅ¯jde, mÄ›la bys vá&scaron; v
podstatÄ› témÄ›Å™ jen kamarádský  vztah ukonÄ•it.       Ale urÄ•itÄ› ti je&scaron;tÄ› víc poradí zdej&scaron;í Ä•tenáÅ™ky a Ä•tenáÅ™i... 
  d@niela   
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